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	Establishment Department   编制部门
	Commercial Department    商务部
	1 October 2019


Weather Forecast     天气预测
	30 September -6 October

	Weather天气
	Sunny 晴
	Rain 雨
	Sunny 晴
	Rain 雨
	Sunny 晴
	Rain 雨
	Rain 雨

	Wind Power 风力
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3


Arrival Schedule of Ships   船舶到港计划表
	Classification

类别
	Month 

月份
	Name of goods                     名称
	Name of vessel                                    船名
	Unloading Berth  卸船泊位
	Unloading Capacity   卸船量
	Pre Arrival Period                  预到港期

	煤炭
	10月
（2/0）
	上旬煤炭
	MV TAURUS TWO
	8#
	45000
	计划10月13-17日

	
	
	中旬煤炭
	 -
	8#
	45000
	计划10月30-11月3日

	
	11月
	中旬煤炭
	-
	8#
	45000
	计划11月中旬

	原油
	10月
（2/0）
	Zakum原油
	MT COSWISDOM
	单点
	130000
	10月5日1000LT

	
	
	Saharn Blend 原油
	MV Minerva Doxa
	单点
	50000
	10月26日-28日

	
	11月
（4/0）
	CPC原油
	 MT KASOS
	单点
	130000
	10月30日-11月3日

	
	
	QATAR MARINE原油
	-
	单点
	130000
	11月2日-9日

	
	
	SERIA原油
	-
	单点
	80000
	11月4日-5日

	
	
	MURBAN原油
	-
	单点
	130000
	计划11月下旬

	
	12月
（6/0）
	第1船SERIA原油
	-
	单点
	80000
	计划11月25日-12月1日

	
	
	第2船Usan原油
	-
	单点
	130000
	计划12月4日-7日

	
	
	第3船APKO原油
	-
	单点
	130000
	计划12月6日-8日

	
	
	第4船FORCADOS原油
	-
	单点
	130000
	计划12月14日-16日

	
	
	第5船Usan原油
	-
	单点
	130000
	计划12月11日-13日

	
	
	第6船AGBMI原油
	-
	单点
	130000
	计划12月19日-21日

	石脑油
	11月
	重石脑油
	-
	4#
	22000
	原计划11月20日，9月16日接计调部调整至12月5日-10日

	催化汽油
	11月
	催化汽油
	-
	4#
	35000
	原计划11月20日，9月16日接计调部调整至11月25日-30日

	液化气
	10月
	液化气
	PNX Conqueror
	4#
	2400
	10月3日0600LT

	Remarks        备注
	9月25日接收到12月份原油采购计划6船次73万吨；
9月27日落实11月重石脑油计划货量因供货商货量不足，调整为2.2万吨。


Statistics of Outsourcing Raw Materials (Unit: Tons)
外购原料统计（单位：吨）
	Product Number品号
	Incoming Volume进厂量                  （卸货港商检量）
	Usage Quantity               使用量
	Stock

当日库存
	Turnover Days                    可周转天数

	Crude Oil 原油
	567973.673（17/5船）
	74120
	493853
	-

	Coal煤炭
	265400（13/10船）
	193152
	72248
	23日停车，计划10月3日6:00开工

	Catalytic Gasoline 汽油组分
	19868.626（2/1船）
	-
	19814
	-

	Heavy Naphtha 重石脑油
	19508.401（2/1船）
	-
	19829
	-

	LPG液化石油气                 （剩余1船1次性开工物料）
	10066.830（5/4船）
	4448
	5618
	-

	备注：计划采购生产物料4种34船，包含17船原油，已到港5船次567963吨，13船煤炭已到港10船次265400吨，2船汽油调和组分到港1船次19862吨，2船重石脑油到港1船次19508吨；另外开工一次性进厂开工物料计划采购5船LPG，剩余1船次0.24万吨未到港。We plan to purchase 34 ships of 4 kinds of production materials, including 17 ships of crude oil, which has arrived at the port 5 ships of 567,963 tons, 13 ships of coal which has arrived at the port 10 ships of 265,400 tons, 2 ships of gasoline and mixed components which have arrived at the port 1 ship of 19862 tons, 2 ships of heavy naphtha which has arrived at the port 1 ship of 19,508 tons.In addition, 5 vessels of LPG are planned to be purchased in one time, and the remaining 1 vessel has not arrived at the port with 240,000 tons.


Statistics of fly ash products (Unit: Tons)

粉煤灰产品统计（单位：吨）
	Product Number                  品号
	Stock

库存（t）
	yield

产量（t）
	Daily sales

昨日销售量(t/车)
	Weekly sales

本周销售(t/车)
	Month sales

本月销售量(t/车)
	Saleable Inventory
可销售库存（t）

	Ash 粉煤灰
	0
	0
	0
	57.15/5
	501/45
	0


生产及设备异常问题跟踪
	Department      部门
	Abnormal Production and Equipment Problems  生产及设备异常问题

	Wharf

码头
	1、施工、报审中；Construction and report are in progress       

2、煤码头长期LTO有效期到2020年8月6日；Long-term LTO for coal Jetty until 6/8/2020

3、煤码头升级9月20日已拿到，可靠泊DWT不超5.5万吨的船型；Coal terminal upgrade has been obtained on September 20, and reliable berthing DWT does not exceed 55,000 tons of ship type. 

	Loading Station

装车站
	Gantry equipment and instruments have been installed, commissioning can be completed by the end of September, and the development of elevator system and ERP bridge system is under way. 

公路出厂设备及仪表部分已完成安装，调试在9月底能够完成，天梯系统与ERP联桥部分系统开发正在进行；

	备注：生产及设备异常问题跟踪：（调度日志中仅对码头、装车站影响销售的设备异常情况进行跟踪记录）
Production and Equipment Abnormal Problem Tracking: (In the dispatching log, only the equipment abnormal situation affecting the sales of wharf and loading station is tracked and recorded) .


Logistics dispatch information库存及船讯（10月1日06:00）

	一、库存信息：

	1
	煤炭库存72248吨，9月23日-10月3日期间，热电部停车检修，暂无煤炭消耗；
Coal inventory is 72,248 tons. During the period from September 23 to October 3, the thermoelectric department stopped for maintenance, and there was no coal consumption temporarily.

	2
	热电部检修期间粉煤灰暂无库存和拉运计划；
During the maintenance of the thermal power department, there is no stock and tansporation plan for fly ash.

	二、船讯信息：

	1
	10月上旬开工液化气船”PNX Conqueror“许可已经于6月15日获取，目前船舶在南海航行，预计10月3日0600LT 抵达PMB。9月30日已完成报关；
The PNX Conqueror license for the start of the liquefied gas carrier in early October was acquired on June 15. The ship is currently sailing in the South China Sea. It is expected that 0600LT will arrive at PMB on October 3. Customs clearance has been completed on September 30;

	2
	10月上旬ZAKUM原油船“MT COSWISDOM LAKE”于9月18日完成装货，装货量共计26万吨（200万桶），并于9月18日1000LT离开装货港驶往第一卸货港“新加坡”，9月30日2200LT已抵达第一卸货港新加坡，卸货量13万吨（100万桶），然后再驶往PMB卸货，卸货量13万吨（100万桶），预计抵达PMB时间为10月5日1000LT。海事局许可已经拿到，9月30日已获取能源局支持信函。报关获取能源局许可后的1天时间完成。拖轮，引航、商检信息在抵港前一天进行确认并通报。
In early October, the ZAKUM crude oil ship “MT COSWISDOM LAKE” was loaded on September 18 with a total loading capacity of 260,000 tons (2 million barrels). On September 18, 1000LT left the loading port and sailed to the first port of discharge. "Singapore", on September 30, 2200LT has arrived at the first port of discharge, Singapore, with an unloading capacity of 130,000 tons (1 million barrels), then to the PMB for unloading, unloading capacity of 130,000 tons (1 million barrels), expected to arrive at PMB time For the October 5 1000LT. The maritime bureau license has been obtained, and the Energy Bureau support letter has been obtained on September 30. The customs clearance is completed within one day after obtaining the permission of the Energy Bureau. The tugboat, pilotage and commodity inspection information will be confirmed and notified on the day before arrival.

	3
	10月下旬Saharn Blend 原油船舶“Minerva Doxa”已在装货港“Algeria ARZEW”完成装货作业，现船舶离开装货港驶往第一卸货港“马来西亚”，然后再驶往PMB卸货，卸货量5万吨，预计抵达PMB时间为10月26-28日；原油进口许可正在尝试与能源局联系是否可一次性办理多船次许可。
In late October, the Sahrn Blend crude oil ship “Minerva Doxa” has completed the loading operation at the loading port “Algeria ARZEW”. The ship is now leaving the loading port and heading for the first port of discharge “Malaysia”, then to the PMB for unloading, unloading 50,000 tons, expected to arrive at PMB on October 26-28; crude oil import license is trying to contact the Energy Bureau whether it can handle multiple ship permits at one time.

	4
	10月13-17日煤炭船舶“MV TAURUS TWO”已从宁波开往煤炭装货港印尼“Tanjung Bara”，航程7天，预计10月5日抵达装货港，预装港期10月6-10日。
The coal ship "MV TAURUS TWO" has sailed from ningbo to the coal loading port "Tanjung Bara" of Indonesia from October 13th to 17th, with a voyage of 7 days. It is expected to arrive at the loading port on October 5th, and the pre-loading port will be from October 6th to 10th.
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